



06 Days – 05 Nights Northern Heritage

Group Tour (Minimum 10 person)

HIGHLIGHTS

- Explore the Unesco World Heritage Sites of Luang Prabang and the mysterious Plain of Jars
- Catch the sunset over the Mekong River from Mt Phousi
- 2 domestic flights

fm **\$1,288/-**

DAY 01 SINGAPORE / VIENTIANE

(Meal on Board)

Welcome to Vientiane, the capital city of Laos. Vientiane is a fascinating capital, with fusion of Lao, Thai, Chinese, Vietnamese, French and American influences. This charming and easygoing city will provide a smooth introduction to Laos. On arrival in Vientiane city, you will be met and transferred to your hotel for a good night's rest.

Overnight at : Vientiane (City Inn Or Sabaidee @ Laos Hotel or similar).

DAY 02 VIENTIANE / XIENG KHOUANG

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, visit Lao's national precious heritage, the famous and sacred structure, That Luang Stupa. You will have the opportunity to take some pictures of the imposing Patuxay Monument, which is known as Vientiane's own Arc de Triumph before catching your flight to **Xieng Khouang**.

Xieng Khouang is best known for the enigmatic Plain of Jars comprising of thousands of stone jars varying in height from 1m to over 3m, in clusters of up to 300 jars. This is an archaeological landscape that combines ancient and contemporary history with authentic insights into Phuan, Hmong, Khmu and Tai Dam Cultures. Your tour will cover **Site 1 of the Plain of Jars** followed by the **MAG Exhibition**. Though best known for the mysterious stone jars scattered throughout the province, Xieng Khouang has a number of other attractions. Old Xieng Khouang Town, now known as **Muong Khoun** was the centre of a former Tai Phuan Kingdom and boasts many centuries old pagodas and Buddhist temples.

Unfortunately, many were either destroyed or severely damaged from heavy bombing during the war. Stop by the nearby villages, home to the Hmong hill tribe and **Tai Dam** people before returning to your hotel.

Overnight at : Xieng Khouang (Anoulak Khen Lao Hotel or similar).

DAY 03 XIENG KHOUANG / LUANG PRABANG

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, have time to visit the interesting **Central Market in Phonsavan** before taking a scenic drive through the mountains passing by various Hmong and hill tribe minority villages to Luang Prabang. Enroute stop to see the **Buddha images at Thampra**, a site more than 200 years old.

Overnight at : Luang Prabang (New Daraphet Villa or similar).

Note : Please be prepared for winding and long distance scenic drive

DAY 04 LUANG PRABANG

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Welcome to one of the most charming cities in South-East Asia! Surrounded by nature's beauty, Luang Prabang is rich in cultural heritage and is known as the seat of Lao culture with monasteries, monuments, traditional costumes ... Your tour begins visiting the city's oldest temple **Wat Sene** and the magnificent **Wat Xiengthong** with its roof sweeping low to the ground, representing classical Laotian architecture. A short boat trip takes you across Mekong River to the mysterious **Pak Ou Caves**, a 2 linked caves crammed with thousands of gold lacquered Buddha statues of various shapes and sizes left by pilgrims. Enroute, stop at the village of **Ban Xanghai**, where the local rice wine is produced. Have time to see **Ban Phanom**, a village well known for its hand weaving, **Ban Xangkhong**, **Ban Xienglek**, small villages well known for silk weavings and saa paper making. Climb to the top of **Mount Phousi** for an enjoyable exploration of the scared, gilded stupa as well as a panoramic view of the city at sunset over the Mekong River.

Overnight at : Luang Prabang (New Daraphet Villa or similar).

DAY 05 LUANG PRABANG

(Breakfast / Lunch / Dinner)

While in Luang Prabang, you may observe the **morning alms giving ceremony** where monks walk through the town in single file carrying their alms bowls to give laypeople the opportunity to offer alms and gain merit. Offerings by the people usually comprised of sticky rice, fruit or simple traditional snacks. Known as "binthabat" in Lao, this is a sacred religious ceremony. You may participate and photograph the whole process, however, this must be done in a respectful manner to ensure that there is no disruption to this ancient tradition. A visit to the local morning **Phousi Market** allows you to see the diverse offerings such as dried buffalo skin, local tea and salt paper among the chickens, vegetables and hill tribe weavings for which Laos is famous for. After breakfast, visit the former **Royal Palace Museum**, which hosts a range of interesting artifacts. On the itinerary next is the impressive **Stupa of Wat Visoun**. Your day continues visiting the local villages of Lao ethnic minority groups at **Ban Ouay**, a Hmong village, **Ban Ou**, a Laoloum village and **Ban Thapene**, a Khmu village.

Cool off the day at the beautiful **Khuang Si Waterfall** before returning to the city to catch the sunset at **Wat Thabath Tai**.

Overnight at : Luang Prabang (New Daraphet Villa or similar).

DAY 06 LUANG PRABANG / VIENTIANE / SINGAPORE

(Breakfast / Meal on Board)

It's time to bid farewell to Luang Prabang as you set off for your flight home via Vientiane.

Fascinating Holidays Pte Ltd

Address : 18 Cross Street, #02 – 07/08 China Square Central. Singapore 048423 Tel No : 67355511 Fax No : 67353511 / 67354511

E-mail : enquires@fascinating.travel

Web Site : www.fascinating.travel

FH / 6D Northern Heritage / 01 Jan – 30 Apr 13 / QV Consortium

Doc Date : 06 Dec 12 / DL / SPL

VALIDITY FROM 01 ST JANUARY TO 30 TH APRIL 2013		06 DAYS – 05 NIGHTS NORTHERN HERITAGE TOUR						
VIENTIANE	CITY INN – 4* (Based on Deluxe Room) OR SAIBAIDEE @LAOS – 4* (Based on Superior room)							
XIENG KHUONG	ANOULUCK KHEN LAO – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : NEW DARAPHET VILLA – 3* (Deluxe Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1398	1288	1288	1288	1288	1288
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA
Adult Single	NA	NA	1698	1618	1618	1618	1618	1618
Child Twin	NA	NA	1288	1218	1218	1218	1218	1218
Child With Bed	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA
Child No Bed	NA	NA	868	818	818	818	818	818
VIENTIANE	MERCURE – 4* (BASED ON SUPERIOR ROOM)							
XIENG KHUONG	VANSANA PLAIN OF JARS – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : VILLA SANTI RESORT – 5* (Deluxe Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1478	1398	1398	1398	1398	1398
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	1438	1358	1358	1358	1358	1358
Adult Single	NA	NA	1838	1748	1748	1748	1748	1748
Child Twin	NA	NA	1388	1308	1308	1308	1308	1308
Child With Bed	NA	NA	1128	1058	1058	1058	1058	1058
Child No Bed	NA	NA	898	868	868	868	868	868
VIENTIANE	SALANA BOUTIQUE – 4* (BASED ON SUPERIOR ROOM)							
XIENG KHUONG	VANSANA PLAIN OF JARS – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : MUANG THONG – 4* (Deluxe Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1478	1398	1398	1398	1398	1398
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	1448	1368	1368	1368	1368	1368
Adult Single	NA	NA	1818	1738	1738	1738	1738	1738
Child Twin	NA	NA	1398	1308	1308	1308	1308	1308
Child With Bed	NA	NA	1128	1058	1058	1058	1058	1058
Child No Bed	NA	NA	898	858	858	858	858	858
VIENTIANE	LAO PLAZA HOTEL – 5* (BASED ON REGULAR FLOOR ROOM)							
XIENG KHUONG	VANSANA PLAIN OF JARS – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : VILLA SANTI RESORT – 5* (Deluxe Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1498	1418	1418	1418	1418	1418
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	1458	1378	1378	1378	1378	1378
Adult Single	NA	NA	1878	1788	1788	1788	1788	1788
Child Twin	NA	NA	1418	1328	1328	1328	1328	1328
Child With Bed	NA	NA	1148	1078	1078	1078	1078	1078
Child No Bed	NA	NA	908	868	868	868	868	868
VIENTIANE	MERCURE – 4* (BASED ON SUPERIOR ROOM)							
XIENG KHUONG	VANSANA PLAIN OF JARS – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : LE PALAIS JULIANA – 5* (Deluxe Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1618	1528	1528	1528	1528	1528
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	1548	1468	1468	1468	1468	1468
Adult Single	NA	NA	2198	2028	2028	2028	2028	2028
Child Twin	NA	NA	1528	1448	1448	1448	1448	1448
Child With Bed	NA	NA	1228	1168	1168	1168	1168	1168
Child No Bed	NA	NA	958	918	918	918	918	918
VIENTIANE	LAO PLAZA HOTEL – 5* (BASED ON REGULAR FLOOR ROOM)							
XIENG KHUONG	VASANA PLAIN OF JARS – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : LE PALAIS JULIANA – 5* (Deluxe Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1638	1558	1558	1558	1558	1558
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	1568	1488	1488	1488	1488	1488
Adult Single	NA	NA	2158	2068	2068	2068	2068	2068
Child Twin	NA	NA	1558	1468	1468	1468	1468	1468
Child With Bed	NA	NA	1248	1178	1178	1178	1178	1178
Child No Bed	NA	NA	938	928	928	928	928	928
VIENTIANE	SALANA BOUTIQUE HOTEL – 4* (BASED ON SUPERIOR ROOM)							
XIENG KHUONG	VASANA PLAIN OF JARS – 4* (Standard Room)			LUANG PRABANG : VILLA MALY – 5* (Superior Room)				
PRICE PER PERSON BASED ON FIT & GROUP		01 pax	02 – 03	04 – 06	07 – 10	11 – 16	16 – 20+1	21 – 25+1
Adult Twin	NA	NA	1748	1668	1668	1668	1668	1668
3 RD Adult (Share with extra bed)	NA	NA	1648	1568	1568	1568	1568	1568
Adult Single	NA	NA	2348	2278	2278	2278	2278	2278
Child Twin	NA	NA	1658	1588	1588	1588	1588	1588
Child With Bed	NA	NA	1328	1268	1268	1268	1268	1268
Child No Bed	NA	NA	1028	988	988	988	988	988

6天 - 5晚 寮国 北部世界遗产之旅

第 01 天 新加坡 ✈ 永珍

机上用餐

齐集于樟宜国际机场，搭乘寮国国际航空飞往寮国首都 - 永珍市（又称万象）。当地导游将于机场欢迎您抵境，并由专车接往下榻酒店休息。

第 02 天 永珍 ✈ 川圹

(早 / 午 / 晚餐)

早餐后，乘搭内陆航班飞往川圹。抵达后，前往川圹最主要的景点 - 石缸平原参观。这些石缸散落在林间，或立或斜，大的有 3 米多高，重达 6 吨，小的也有 1 米多高。3 0 0 0 多只石缸就这样突兀地出现在寮国北部省份川圹的郊外，至今无人知晓它们的来历，为何，因何而造。寮国的石缸平原 (Plain of Jars) 与英国的巨石阵，智利复活岛上的巨石人像及南美的石人圈并享“世界 4 大石器之谜”之美誉。平原也于 2006 年被列入世界文化遗产，时至今日依然充满了迷一样的色彩，静待考古人员的挖掘研究。接着沿途参观古老的川圹镇，现被称为孟孔村，前是大藩王国的中心。这里有矗立了几个世纪的古老佛塔和佛寺。令人遗憾的是许多已经被破坏或在战争中被摧毁。

在回返酒店的途中，您也有机会造访附近赫蒙苗族和傣担人的村落。

第 03 天 川圹 ✈ 琅勃拉邦

(早 / 午 / 晚餐)

挥别神秘的川圹前，参观丰沙湾中心市场体验一下当地的民情风俗，亲睹当地人们实物交易的生活方式。续往世界文化遗产之琅勃拉邦（所需车程约 7 - 8 小时）。沿途于蜿蜒的路上，美丽的田园风光和当地的乡村景色尽收眼帘。路上浓浓的乡村气息让人感受到无比的宁静。沿途中将停留在已有 200 年历史的 Thampra 佛像参观。

第 04 天 琅勃拉邦

(早 / 午 / 晚餐)

琅勃拉邦，全城群山环绕，城中郁郁葱葱的树木依稀掩映着寺庙，佛塔还有平凡的住家，这一切都使琅勃拉邦的空气中散发出平和而又迷人的气息。1995 年 12 月，琅勃拉邦被联合国教科文组织列入世界历史遗产。今天首先参观城中最古老的隆恩寺和香通寺。其中香通寺的大殿凸显了琅勃拉邦古老典型的寺庙建筑风格，其后墙上镶嵌着壮观的生命之树图案。随后搭乘渡船沿湄公河到对岸南乌江河口处的帕乌最著名的石窟岩洞。之中有两个山洞，一个在半山腰上叫塔丁(Tham Ting)，一个近山顶，称为塔蓬(Tham Phoum)，这曾是国王祈雨的地方。每年雨季来临前，这里都会举行盛大的祈雨仪式，祈求佛祖保佑来年风调雨顺。大多渡船都会在沿途的小村庄停留，其中一个最受欢迎的停留点就是 Ban Xang Hai 村，船夫都把它称为威士忌村。这座现被游客们占据的村庄专门生产大坛的老挝酒。若时间允许，可前往极富盛名的手工编织村庄 - Ban Phanom 逛逛。Ban Xangkhong 和 Ban Xienglek 则是著名的丝绸与萨阿造纸手工制造村庄。回返琅勃拉邦市攀爬普西山捕捉日落景观。普西山脉正好位于琅勃拉邦的中部，海拔 372 米，原意为“光辉祥瑞”。相传佛祖曾在此留下一个 3 米长的脚印而闻名。瓦宗寺就位于这座山的顶部，从山脚到山顶共修筑了 328 级台阶。

第 05 天 琅勃拉邦

(早 / 午 / 晚餐)

在寮国，僧侣们被禁止使用任何方式谋取生活费，因此「托钵」是他们主要粮食来源。每天清晨信徒们将食物布施予僧侣们，僧侣们再将多餘的份量赠予有需要的其他平民。在施與捨，感恩與惜福中，充分展现出寮国独有的托钵文化。沿着大街步行到当地的谱西早市。这里有琳琅满目的商品，如晒干的牛皮，当地的茶叶，用硝石煮的鸡肉和菜，还有当地的编织品，无奇不有，让您大开眼界。早餐后，前往参观皇宫博物馆。之后到访寮国少数民族的苗族村，老龙族村和达阪族村。继而前往美丽的光西瀑布，您可在清凉的流水里尽情地耍乐或在深林小径上漫步散心。

第 06 天 琅勃拉邦 ✈ 永珍 ✈ 新加坡

(早 / 机上用餐)

早餐后，送往机场乘搭客机经永珍返回新加坡。

备注：若中英文行程出现不符之处，将已英文版本为依据

Lao Airlines 航班时刻表

DAY 01	SIN - VTE	QV 535	2040 / 2240	Hrs
DAY 02	VTE - XKH	QV 401	1340 / 1410	Hrs
DAY 06	LPQ - VTE	QV 102	1305 / 1350	Hrs
DAY 06	VTE - SIN	QV 536	1340 / 1940	Hrs

出发日期 - 2013

02 月 2013 :	Feb # 08 - 13
03 月 2013 :	Mar # 15 - 20, 17 - 22
04 月 2013 :	Apr # 12 - 17, 26 - 01
05 月 2013 :	May # 01 - 06, 24 - 29

****注意：所有的航班时刻表和信息如有变更，恕不另行通知 *不包括导游及司机小费为每人每天 6 美元**

Fascinating Holidays Pte Ltd

Address : 18 Cross Street, #02 - 07/08 China Square Central, Singapore 048423 Tel No : 67355511 Fax No : 67355511 / 67354511
E-mail : enquires@fascinating.travel Web Site : www.fascinating.travel

FH / 6D Northern Heritage / 01 Jan - 30 Apr 13 / QV Consortium

Doc Date : 06 Dec 12 / DL / SPL